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Ad 1) Kort intro 
Info om de nye og gamle bestyrelsesmedlemmer. 
 

Ad 2) Generalforsamling 
Formand: Michael (140) 
Kasserer: Kim (77) 
 
God generalforsamling – dog ringe deltagelse. Kan naboerne ikke li’ portvin eller måske var det pga. 2 
bestyrelsesmedlemmer, der ikke genopstillede? Det vides ikke men andre muligheder kan overvejes til næste 
generalforsamling. 
 
Hastighedsskilte: 
Lars har haft kontakt til en bekendt ved politiet, der oplyser at det er tæt på umuligt at få lov til at opsætte 
hastighedsskilte med 30 km. Desuden har undersøgelser vist at de ingen virkning har. Derudover har Legende 
børn skilte en lille virkning. 
Lars undersøger om vi kan få lov til at opsætte sådanne skilte. 
 
Medlemskab af Parcelhusejernes Landsforening: 
Kim orienterer dem om ny formand samtidig med at der spørges om argumenter for at være medlem, så det 
kan afklares om vi skal fortætte vores medlemskab. 
 
Facebook: 
Gruppen er oprettet og der har været enkelte opslag.  
 
Vedtægter: 
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Deltagere: Kim (77), Lars (107), Michael (140), Martin (97) 
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Undersøgelse vedr. vedtægter og bestyrelsessammensætning fra hver skikvej, tages op på senere møde. 
 

Ad 3) Legeplads 
Der er som forventet ikke sket noget med legepladsen hen over vinteren. Svævebane skulle monteres af ekstern 
ekspert i disse uger – dato ikke fastsat endnu. 
Terrænregulering udføres snarest. 
 
Forsikringsspørgsmål fra generalforsamlingen afklares med Bjarne ifm. kommende arbejdsdage. 
 

Ad 4) Snerydning  
Stor tilfredshed med ny leverandør, der har udført et fint arbejde igennem vinteren. 
 

Ad 5) Grønne arealer og vej 
AN Anlæg skal her til foråret afslutte arbejdet med græs ifm. montering af pullerter ved vendepladser samt 
trekanter på stikstierne.  
 
Kim spørger Lasse om han er interesseret i at fuldføre dette projekt i samarbejde med AN Anlæg. 
Og gl. faktura skal betales når arbejdet er fuldført. 
 
Ny leverandør opstarter arbejdet her til foråret. 
Lars har kontakten til CT Total. 
 
Martin tager billeder af den dårlige hovedvej og sender billeder til kommunen. 
 
Lars undersøger priser på rensning af vores kloak. 
I tilbuddet medtages rensning af grundejernes sandfangs brønd. 
 
Der er revner i vejen så de reparationer kommunen fik lavet tidligere, er ikke gode nok. 
Der er 24 mdr. reklamationsret på vejen. 
Lars har aftale med Bo og forventer at dokumentere det i påskedagene. 
 

Ad 6) Regnskab 
Alle har betalt kontingentet. 
Værdipapirer købes senere  
 

Ad 7) Næste møde 
Onsdag d. 31. maj kl. 20 hos Martin. 
 

Ad 8) Evt. 
Kim indkalder de nye best.medlemmer til dropboksen.  
 
Sct. Hans  
Vi har ikke længere en bål plads, så det kan overvejes om vi skal lave noget sammen med Humlehaven. 
Regler kan samtidig tjekkes hvis vi skal have egen bålplads. 
 


